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Darłowo, dnia 29 października 2021 roku 
 
 
BR.0002.11.2021 
 
 

Protokół Nr XLI/2021 

z XLI sesji Rady Gminy Darłowo VIII kadencji 

z dnia 29 października 2021 roku 

pod przewodnictwem 

Pana Grzegorza Hejno - Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo 

 
 
Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Darłowo. 
 
Przewodniczący rozpoczął obrady sesji o godzinie 900, a zakończył o godzinie 1101. 
 

 

Na ustawowy stan 15 Radnych w chwili rozpoczęcia w sesji uczestniczyło 13 Radnych, co 
stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 

Radny Henryk Noworolnik był nieobecny, usprawiedliwiony.  
Radny Piotr Szewczykowski był nieobecny, usprawiedliwiony.  
 
/Lista obecności radnych na dzisiejszej sesji stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu/  
 
Pan przewodniczący również powitał sołtysów sołectw Gminy Darłowo. Wszyscy Sołtysi 
Sołectw Gminy Darłowo zostali poinformowani o zwołanej na dzień dzisiejszy sesji i mogli 
śledzić jej przebieg w trybie online na stronie Internetowej Gminy Darłowo.  
 
Ponadto w sesji udział wzięli: 
Pan Radosław Głażewski – Wójt Gminy Darłowo 
Pani Violetta Kolanek – Skarbnik Gminy Darłowo  
Pan Maciej Jabłoński – Radca Prawny 
 
/Listy obecności zaproszonych gości stanowią załączniki nr 2 i nr 3 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo przystąpił do powołania 
sekretarza obrad dzisiejszej sesji. 
 

Przewodniczący z przyczyn technicznych zarządził przerwę w obradach dzisiejszej sesji.  
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Podczas przerwy pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo podziękował zawodniczkom 

Klubu Kolarskiego Ziemia Darłowska  
Marlenie Karwackiej, Darii Pikulik i Wiktorii Pikulik  

za wielkie sukcesy sportowe.  
Zawodniczki reprezentowały Polskę w kolarstwie torowym na imprezach międzynarodowych 

tj. Igrzyskach Olimpijskich w Tokio, Mistrzostwach Świata, Mistrzostwach Europy                              
i Pucharach Świata. 

Pan wójt powiedział zawodniczkom, że z całego serca dziękuje im za reprezentowanie Ziemi 
Darłowskiej i trzyma kciuki za kolejne sukcesy. 

Zawodniczki otrzymały piękne bukiety kwiatów oraz nagrody finansowe. 
 
 
 

Przewodniczący wznowił obrady sesji. 
Po przerwie kworum wynosiło 13 radnych.  

 
Nieobecni w tym momencie nadal byli radny pan Henryk Noworolnik                                                

oraz radny Piotr Szewczykowski.   
 
Przewodniczący wrócił do momentu powołania sekretarza obrad sesji.  
Przewodniczący przypomniał, że na sekretarza obrad zaproponowano kandydaturę radnego 
Wiesława Moskwy. Innych kandydatur nie było.  
Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania na powołaniem radnego 
Wiesława Moskwy na sekretarza obrad.  
W głosowaniu wzięło udział 13 obecnych Radnych, głosując: 
12 głosów za, 
0 głosów przeciw, 
1 głos wstrzymujący. 
Na sekretarza obrad powołany został radny Wiesław Moskwa.  
 
Na protokolantkę pan przewodniczący powołał panią Iwonę Kowalską. 
 
 
 

Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo przystąpił do 
ustalenia porządku obrad, przy czym przypomniał, że proponowany porządek obrad 
wszyscy Radni otrzymali wraz z zawiadomieniem na dzisiejszą sesję. 

Ad. 2. 

 
/Porządek obrad wraz z zawiadomieniem stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/ 
/Informacja przewodniczącego w sprawie udziału sołtysów i mieszkańców w punkcie 10 i 11 porządku obrad 
XLI sesji stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/ 
 

Następnie Przewodniczący zapytał czy ktoś z Państwa Radnych lub Wójt chciałby 
złożyć wniosek o zmianę porządku obrad?  

Nikt się nie zgłosił.  
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Przewodniczący Rady poinformował, że otrzymał wniosek Wójta Gminy Darłowo                                       
o wprowadzenie do porządku obrad dzisiejszej sesji projektu uchwały w sprawie zmian                           
w budżecie Gminy Darłowo na 2021 rok; 
 
/Wniosek o wprowadzenie uchwał na XLI sesję stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu/  
 
Wobec braku kolejnych wniosków Przewodniczący przystąpił do głosowania nad 
wprowadzeniem do porządku obrad sesji zgłoszonego projektu uchwały. 
 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący Rady Gminy Darłowo stwierdził, że za 
wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 
Gminy Darłowo na 2021 rok; Druk Nr 25/2021XLI było: 
13 głosów za, 
0 głosów przeciw i 
0 głosów wstrzymujących,  
czyli projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad sesji.    
 
Przewodniczący przedstawił porządek obrad dzisiejszej sesji po zmianach:  
 
Punkt 36 otrzymuje brzmienie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2021 rok. 
Druk Nr 25/2021XLI 
 
Punkt 37 otrzymuje brzmienie: 
Wolne wnioski i zapytania. 
 
Punkt 38 otrzymuje brzmienie: 
Zakończenie sesji. 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo poddał pod głosowanie ustalony porządek obrad.  
 
Podsumowując w głosowaniu udział wzięło 13 obecnych Radnych Rady Gminy Darłowo 
głosując: 
13 głosów za przyjęciem porządku obrad XLI sesji wraz ze zmianami, 
0 głosów przeciw, 
0 głosów wstrzymujących. 
 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący Rady Gminy Darłowo powiedział, że 
porządek obrad został przyjęty.  
 
Na tym punkt zakończono.  
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Przyjęcie protokołów: 
Ad. 3.  

- z XXXVIII sesji Rady Gminy Darłowo z dnia 30 lipca 2021 roku, 
- z XXXIX sesji Rady Gminy Darłowo z dnia 23 sierpnia 2021 roku, 
- z XL sesji Rady Gminy Darłowo z dnia 8 października 2021 roku.  
 
Protokoły były wyłożone do wglądu w Biurze Rady. Nikt nie zgłosił uwag do tych 
protokołów, wobec czego Przewodniczący poinformował, że protokoły z XXXVIII, XXXIX i 
XL sesji zostały podpisane bez uwag. 
 
Na tym punkt zakończono. 
 
 
 

Informacja Wójta Gminy Darłowo o działalności w okresie między sesjami wraz                        
z podaniem aktualnej sytuacji finansowej Gminy Darłowo. 

Ad. 4. 

 
Pan wójt powiedział, że wita serdecznie wszystkich. Sprawozdanie jest bardzo 

obszerne i dostępne w Biurze Rady. Sprawozdanie obejmuje okres od 30 lipca 2021 roku do 
29 października 2021 roku. 

 
W dniu 27 sierpnia 2021 roku pan wójt spotkał się z panem Tomaszem Sobierajem 

Wicemarszałkiem  Województwa Zachodniopomorskiego i ks. Wróblewskim w sprawie 
dofinansowania odnowienia Kościoła w Krupach.  

 
W dniu 31 sierpnia 2021 roku pan Wójt spotkał się z pełnomocnikiem Grzegorzem 

Chmielewskim Sorted Sp. z o. o. w sprawie podpisania umowy na  Rewitalizację Pęciszewka 
i Bukowa Morskiego w trybie zaprojektuj i wybuduj. Pan wójt powiedział, że widzi znaczną 
poprawę we współpracy z samorządem.  

 
W dniu 9 września 2021 roku wójt podpisał szereg umów na oświetlenie uliczne, na 

wykonanie budowy sieci wodociągowej i kanalizacyjnej. 
 
W dniu 27 września 2021 roku wójt podpisał umowę w sprawie przebudowy drogi w 

Nowym Jarosławiu.  
 
W dniu 30 września 2021 roku pan wójt wziął udział w spacerze z Dąbkowic do Łaz a 

dotyczył on budowy ścieżki rowerowej Dąbkowice – Łazy oraz inwestycji gminnej w 
miejscowości Dąbki. Pan wójt powiedział, że Urząd Morski podszedł do sprawy bardzo 
pozytywnie i przystąpił do wykonania pracy projektowej. My jako gmina jesteśmy partnerem 
w tej sprawie i poniesiemy część kosztów własnych.  
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W dniu 14 października 2021 roku wójt podpisał umowę dotycząca wsparcia 
finansowego działalności w zakresie rozwoju sportowego zawodnika trenującego w 
dyscyplinie kickboxing w zamian za świadczenie usług reklamowych.  

 
W dniu 19 października 2021 roku wójt spotkał się z panem Arkadiuszem 

Klimowiczem Burmistrzem Miasta Darłowo w sprawie podpisania porozumienia w sprawie 
finansowania wydatków związanych z udziałem Jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych z 
Gminy Darłowo w działaniach ratowniczo-gaśniczych prowadzonych na terenie Miasta 
Darłowo.  

 
W dniu 28 października pan wójt spotkał się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy 

Darłowo z Radą Sołecką Sołectwa Kopań w sprawach sołeckich. W spotkaniu tym 
uczestniczył Sekretarz Powiatu Sławieńskiego pan Waldemar Bonk. Pan wójt przypomniał, 
że w sołectwie Kopań niedawno odbyły się wybory nowego sołtysa, którym została wybrana 
pani Magdalena Orwat.  

 
 W dniu 1 października 2021 roku pan wójt wyjechał do Szczecina, gdzie brał udział 

w spotkaniu z panem Olgierdem Kustoszem Wicemarszałkiem Województwa 
Zachodniopomorskiego w sprawie podpisania umowy na dofinansowanie z Programu 
Rozwoju Obszarów Wiejskich na remont świetlicy wiejskiej w Krupach.  

 
W dniu 4 października 2021 roku pan wójt uczestniczył w spotkaniu z pracownikami 

Urzędu Morskiego w Szczecinie w sprawie ścieżki rowerowej Dąbkowice – Łazy.  
 
W dniu 21 września 2021 roku wójt uczestniczył w spotkaniu z udziałem sekretarza 

stanu w Ministerstwie Funduszy i Polityki Regionalnej panem Waldemarem Budy oraz 
sekretarzem stanu w Ministerstwie Spraw Wewnętrznych i Administracji panem Pawłem 
Szefernakerem w sprawie nowej perspektywy finansowej Unii Europejskiej na lata 2021-
2027 – Hala Sportowo-Widowiskowa w Łobez.  

 
Pan wójt powiedział, że było rozstrzygnięcie Polskiego Ładu i uzyskaliśmy dużo 

dotacji na pas Palczewice-Cisowo. To jest inwestycja budowlana wraz z sieciami pod tą nową 
drogą. Cieszymy się, że na ten element dostaliśmy, bo 1/3 to bardzo duża pomoc. To jest 
jedno z większych dofinansowań w powiecie.  

 
Więcej szczegółów znajduje się w załączonym do protokołu sprawozdaniu.  

 
/Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Darłowo w okresie miedzy sesjami stanowi załącznik nr 7 do 
niniejszego protokołu/ 
 

Pan wójt przedstawił kondycję finansową Gminy Darłowo. Środki do dyspozycji na 
rachunku podstawowym wynoszą 13 016 768,88 zł.  

Wydatki do poniesienia w najbliższych dniach wynoszą 1 305 603,41 zł w tym: 
- faktury za usługi i zakupy do zapłaty 176 516,92 zł,  
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- środki dla szkół publicznych (m. in. wynagrodzenia dla nauczycieli) 816 000,00 zł, 
- składka ZUS od wynagrodzeń administracji 166 482,60 zł,  
- rata kredytu 141 666,00 zł + odsetki 4 937,89 zł.  

 
/Kondycja finansowa stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.    
 
 
 

Informacja Wójta Gminy Darłowo o realizacji uchwał Rady Gminy Darłowo między 
sesjami. 

Ad. 5.  

  
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo powiedział, że na trzech ostatnich 

sesjach Rady Gminy Darłowo, które odbyły się w dniu 30 lipca 2021 roku oraz w dniu 23 
sierpnia 2021 roku  i 8 października 2021 roku rada podjęła łącznie 19 uchwał.  Zostały one 
przesłane do organów nadzoru. Nie stwierdzono naruszeń prawa.  
 
/Określenie sposobu realizacji uchwał podjętych w okresie od 30 lipca 2021 roku stanowi załącznik nr 9 do 
protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono. 
 
 
 

Interpelacje.  
Ad.6. 

 
Pan Przewodniczący zapytał, czy Radni chcą zgłosić interpelacje. 
Nikt z radnych się nie zgłosił.  
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Odpowiedzi na interpelacje. 
Ad. 7.  

 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo powiedział, że w okresie miedzy sesjami od 
dnia 30 lipca 2021 roku radni złożyli 6 interpelacji. Udzielono odpowiedzi na te wszystkie 
interpelacje.  
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W okresie objętym sprawozdaniem sołtysi złożyli 21 wniosków. Odpowiedzi udzielono na 18 
wniosków, a trzy są w trakcie rozpatrywania.  
 
/Określenie sposobu realizacji interpelacji radnych i wniosków sołtysów stanowi załącznik nr 10 do protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.     
 
 
 

Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo o działalności w okresie między 
sesjami.  

Ad. 8.  

 
Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo przedstawił informacje z 
działalności w okresie między sesjami.  
 
/Informacja Przewodniczącego stanowi załącznik nr 11 do protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.   
 
 
 

Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo z analizy oświadczeń 
majątkowych.  

Ad. 9.  

 
Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo przedstawił informację z analizy 
oświadczeń majątkowych.  
 
/Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo z analizy oświadczeń majątkowych stanowi załącznik nr 
12 do protokołu/ 
 
Ponadto przewodniczący przekazał Radzie Gminy Darowo informację z analizy 
oświadczeń majątkowych dokonaną przez Wojewodę Zachodniopomorskiego oraz przez 
Wójta Gminy Darłowo. 
 

Przewodniczący poinformował Radę Gminy Darłowo, że Wojewoda Zachodniopomorski 
dokonał analizy oświadczeń majątkowych Wójta Gminy Darłowo i Przewodniczącego Rady 
Gminy Darłowo o czym poinformował pismem z dnia 28 września 2021 roku. Oświadczenia 
złożone zostały prawidłowo w terminie i z zachowaniem formuły „nie dotyczy”.  

Wojewoda stwierdził drobne nieprawidłowości dotyczące: 

1) braku określenia przynależności otrzymywanych dopłat rolniczych oraz uzyskanych 
dochodów do majątku odrębnego lub majątku objętego małżeńską wspólnością 
majątkową.  
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2) w części A pkt. II, VIII i X nieprawidłowość braku określenia przynależności 
posiadanych udziałów w BBS w Darłowie do majątku odrębnego lub majątku objętego 
małżeńską wspólnością majątkową,  

3) w części A pkt VIII wskazanie kwoty dochodu, którego wysokość nie koresponduje z 
kwotą ujętą w rocznym zeznaniu o wysokości osiągniętego dochodu w roku podatkowym 
2020 (PIT-37), 

4) w części A pkt X braku wskazania zdarzeń, w związku z którymi zaciągnięte zostały 
zobowiązania pieniężne.  

 
/Informacja Wojewody Zachodniopomorskiego z analizy oświadczeń majątkowych stanowi załącznik nr 13 do 
protokołu/ 
 

Przewodniczący poinformował Radę Gminy Darłowo, że Wójt Gminy Darłowo dokonał 
analizy oświadczeń majątkowych złożonych na jego ręce przez 20 osób w terminie do                            
30 kwietnia 2021 roku za rok poprzedni, według stanu na 31 grudnia 2020 roku i 
poinformował o tym Radę Gminy Darłowo pismem z dnia 25 października 2021 roku.  

Wójt Gminy Darłowo nie stwierdził nieprawidłowości w złożonych oświadczeniach.  

/Informacja Wójta Gminy Darłowo z analizy oświadczeń majątkowych stanowi załącznik nr 14 do protokołu/ 
 

Przewodniczący poinformował, że informacje Naczelnika Drugiego Urzędu Skarbowego 
w Koszalinie z analizy oświadczeń majątkowych złożonych przewodniczącemu oraz wójtowi 
do chwili obecnej nie wpłynęły do Urzędu Gminy Darłowo.  

 
Na tym punkt zakończono.   
 
 
 

TRYBUNA OBYWATELSKA. 
Ad.10.  

 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo poinformował, że zwołując dzisiejszą sesję                           

i biorąc pod uwagę obostrzenia wynikające z ogłoszonej pandemii, podał do publicznej 
wiadomości, że aby zabrać głos w tym punkcie trzeba zgłosić w firmie pisemnej swój udział                   
w terminie co najmniej na dzień przed dzisiejszą sesją. Takie zgłoszenia przyjmował w 
Biurze Rady. Do zabrania głosu w tym punkcie nikt się nie zgłosił.  
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Czas dla samorządu. 
Ad.11.  
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Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo powiedział, że zwołując 
dzisiejszą sesję i biorąc pod uwagę obostrzenia wynikające z ogłoszonej pandemii, podał do 
publicznej wiadomości, że aby zabrać głos w tym punkcie trzeba zgłosić w firmie pisemnej 
swój udział w terminie co najmniej na dzień przed dzisiejszą sesją. Takie zgłoszenia 
przyjmował w Biurze Rady. Do zabrania głosu w tym punkcie zgłosił się: 

 
1) Pan Artur Szarycz – Radny Rady Powiatu w Sławnie.  

 
Pan Artur Szarycz Radny Rady Powiatu w Sławnie powiedział, że wyraża ogromne 

podziękowania. W sprawie dróg radny powiedział, że wie, że nieraz padają słowa o tym,  że i 
tak  mieszkańcy gminy z tego korzystają, a z drugiej strony wie, że właścicielem tych dróg 
jest powiat i to obowiązkiem powiatu jednak powinno być. Jednak powiat nie jest instytucją, 
która dysponuje odpowiednimi środkami.  

Mówca powiedział, że w bieżącej sytuacji zachęca do składania wniosków (tu jeden z 
radnych będzie razem z nim składał taki wniosek) od 15 października w sprawie wycinki 
krzewów i drzew jeśli rosną w obrębie dróg a skończył się okres lęgowy. Pan radny 
powiedział, że teraz jest czas, żebyśmy mogli teraz tego dokonać.  

Pan radny powiedział, że z informacji z infrastruktury może powiedzieć, że w 
przyszłym roku czekają oczywiście w zależności od budżetu inwestycje na podobnym 
poziomie jak ta Sulimice – Kowalewice na odcinku Barzowice – Wicie. Radny Artur Szarycz 
powiedział, że droga ta jest bardzo zniszczona a jest ona bardzo strategiczna dla regionu, bo 
przejeżdża nią tysiące turystów. Radny powiedział, że ma nadzieję, że ta inwestycja się uda. 
To jest bardzo ważne, bo chociaż mieszkańców tam nie ma zbyt dużo to jednak w sezonie od 
maja do września ruch się wzmaga i po prostu jest niebezpiecznie jeździć tą drogą. Znaki 
ograniczające prędkość do 40 km/h są jak najbardziej słuszne. Ale gdyby ta inwestycja się 
udała w przyszłym roku, to byłoby super.  

Radny pan Artur Szarycz powiedział, że jest także droga do Palczewic w planie do 
zrobienia ale tu jest troszeczkę większy znak zapytania ponieważ to wszystko zależy od 
funduszy. Natomiast jest już ta droga wpisana w słynnym już harmonogramie, więc ma 
nadzieję, że to się w jakiś sposób uda.  

Pan radny Artur Szarycz powiedział, że poza tym wspólnie z kolegą radnym złożyli 
wniosek do budżetu powiatu w sprawie dokończenia rozpoczętego odcinka remontowanej 
drogi między Ruskiem a Jeżycami i dalej dokończony między Przystawami a Malechowem. 
Pan Artur Szarycz powiedział, że brakuje dokończenia na odcinku Jeżyczki – Przystawy. Jest 
to odcinek w granicach 4 lub 5 kilometrów. Zobaczymy, czy ten odcinek zostanie zrobiony. 
Nikt nie powiedział w Starostwie, że nie. Aczkolwiek gdyby miał ten odcinek drogi być 
robiony to raczej tą metodą co robiony był odcinek Sulimice-Kowalewice.  

Radny pan Artur Szarycz powiedział, że również złożył wniosek wraz z podpisami 
mieszkańców w sprawie remontu odcinka drogi w Bukowie Morskim to jest około 400 
metrów. To jest ten odcinek od Kościoła w kierunku sali po warsztatach po PGR. Zobaczymy 
czy to się uda, bo wiemy, ze gmina ma tam tez inne plany. Zobaczymy czy to się uda.  

Radny Rady Powiatu w Sławnie powiedział, że zachęca mieszkańców do przyjazdu na 
sesję Rady Powiatu choć teraz jest trudniej w okresie pandemicznym. Mówca powiedział, że 
warto przyjechać na taką sesję i przypomnieć o problemach i o swoich regionach.  
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Pan Artur Szarycz powiedział, że jako osoba związana z Polskim Stronnictwem 
Ludowym planuje w przyszłym roku zrobić serię spotkań samorządowych, serię spotkań 
obywatelskich, czyli będzie słuchał mieszkańców i ich bolączek, bo tak naprawdę nie o 
wszystkim wie, gdzie jest jakieś drzewo, gdzie jest jakiś znak. Mówca powiedział, że 
najczęściej mieszkańcy sami bezpośrednio starają się załatwić te sprawy i bardzo dobrze, ale 
jednak chciałby zrobić taki zbiór najpilniejszych potrzeb mieszkańców gminy Darłowo, co 
pozwoli zebrać to wszystko w jeden dokument, który pozwoli usprawnić naszą gminę i 
zaplanować.  Pan Artur Szarycz powiedział, że wie, że w planie jest również droga 
oczywiście ze słynnego Polskiego Funduszu Odbudowy czyli Polskiego Ładu – droga Cisowo 
– Kopań. Mówca powiedział, że ma nadzieję, że kolejki Drozdowo – Naćmierz a tu u nas 
Drozdowo – Barzowice, że słuchy są, że będzie kolejny nabór  na Polski Ład pod koniec 
pierwszego kwartału 2022 roku. Mówca powiedział, że ma nadzieję, ze taki nabór będzie i że 
to dofinansowanie się uzyska na te drogi, bo ich stan doskonale wiemy jaki jest i ma nadzieję, 
ze to się uda.  

Mówca serdecznie jeszcze raz dziękował i zaprosił do współpracy wszystkich. 
Następnie powiedział,  że wiad o mo ,  mu simy wierzyć w to  n a ile n as stać i n ie b ęd zie tu 
populizmów mówił, że na wszystko nas stać, bo nie stać. Po prostu powiat czy gmina to tak 
jak w budżecie domowym to musimy o wiele rzeczy starać się i stajemy przed wyborami czy 
tutaj inwestować czy tutaj. Ale wierzymy, że te fundusze uzyskamy i kolejne, bo w zasadzie 
powiat jest największy w naszym regionie i będzie to całkiem dobre. Mówca powiedział, że 
jeżeli są do niego pytania to jest do dyspozycji, a jeśli nie ma pytań to jeszcze raz dziękuje i 
zachęca do dalszej współpracy z powiatem w sprawie współfinansowania tych projektów i 
pomocy bo tak naprawdę my jako mieszkańcy z tej pomocy też korzystamy i ewentualnie nasi 
turyści.  
 
Pytań nie było. Więcej zgłoszeń do udziału w tym punkcie obrad nie było.  
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu wykonania budżetu 
Gminy Darłowo, informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Gminy 
Darłowo oraz informacji o przebiegu wykonania planu finansowego samorządowej 
instytucji kultury za pierwsze półrocze 2021 roku. Druk Nr 1/2021XLI 

Ad. 12. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy 
Darłowo, informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Gminy Darłowo oraz informacji o 
przebiegu wykonania planu finansowego samorządowej instytucji kultury za pierwsze półrocze 2021 roku 
stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu/ 
 
/Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Darłowo za pierwsze półrocze 2021 roku stanowi załącznik 
nr 16 do niniejszego protokołu/ 
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/Informacja o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Gminy Darłowo za pierwsze półrocze 2021 
roku stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu/ 
 
/Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego samorządowej instytucji kultury za pierwsze półrocze 
2021 roku stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu/ 
  
/Sprawozdania z wykonania planów finansowych jednostek budżetowych Gminy Darłowo za pierwsze półrocze 
2021 roku stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że pozwoli sobie oddać głos pani Skarbnik, która w sposób syntetyczny 
bardzo krótko omówi ten projekt uchwały, który był także omawiany na komisjach.  
 
Pani Violetta Kolanek Skarbnik Gminy Darłowo powiedziała, że dochody za pierwsze 
półrocze 2021 roku zostały wykonane w 48 % to jest wykonano kwotę 34 394 459 zł. 
Wydatki zostały wykonane w 33 % w wysokości 25 903 476 zł. Dochody bieżące są wyższe 
niż wydatki bieżące co jest zgodne z zasadą tworzenia budżetu i jego realizowaniem. 
Dochody majątkowe zostały wykonane w kwocie 4 087 000 zł a wydatki majątkowe w 
kwocie 1 254 000 zł. Takie z ważniejszych inwestycji to wydaliśmy na modernizację dróg 
gminnych głownie na zakup płyt 220 000 zł, na wyposażenie żłobka, gdzie otrzymaliśmy 
pieniądze unijne 324 000 zł, na projekt sieci wodno-kanalizacyjnej 48 000 zł i oświetlenie 
uliczne 30 000 zł. Zobowiązania z tytułu kredytów na dzień 30 czerwca wyniosły 7 649 964 
zł. Spłaciliśmy z tego kredytu 850 036 zł. Ponadto informacja o wykonaniu planu 
finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej w Domasławicach za pierwsze półrocze 2021 
roku wskazuje, że przychody to przede wszystkim dotacja z budżetu gminy w kwocie 420 000 
zł i czasami drobne kwoty, które pozyskuje biblioteka w kwocie 95 zł. Wykonanie tych 
dochodów w tej bibliotece zamknęło się na kwocie 210 095 zł. Koszty jakie poniosła 
biblioteka za pierwsze półrocze to 208 380,84 zł. Ponadto główna siedziba biblioteki jest w 
Domasławicach, która posiada cztery filie: w Jeżyczkach, w Dąbkach, w Barzowicach  i w 
Starym Jarosławiu. Środki swoje przeznaczają na zakup książek, na materiały biurowe, na 
energię, po prostu na funkcjonowanie tej biblioteki i jej filii.  
 
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Darłowo, 
informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Gminy Darłowo oraz informacji o przebiegu 
wykonania planu finansowego samorządowej instytucji kultury za pierwsze półrocze 2021 roku stanowi 
załącznik nr 20 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  
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/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Darłowo, 
informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Gminy Darłowo oraz informacji o przebiegu 
wykonania planu finansowego samorządowej instytucji kultury za pierwsze półrocze 2021 roku stanowi 
załącznik nr 21 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radna Marzena Drzewucka Zastępca Przewodniczącego Komisji Uzdrowiskowej 
przedstawiła pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Uzdrowiskowej w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy 
Darłowo, informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Gminy Darłowo oraz informacji o 
przebiegu wykonania planu finansowego samorządowej instytucji kultury za pierwsze półrocze 2021 roku 
stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Waldemar Bonk Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Uzdrowiskowej w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy 
Darłowo, informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Gminy Darłowo oraz informacji o 
przebiegu wykonania planu finansowego samorządowej instytucji kultury za pierwsze półrocze 2021 roku 
stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu/  
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
2 nieobecnych, 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy 
Darłowo, informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Gminy 
Darłowo oraz informacji o przebiegu wykonania planu finansowego samorządowej 
instytucji kultury za pierwsze półrocze 2021 roku. 

/Uchwała Nr XLI.408.2021 Rady Gminy Darłowo w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu wykonania 
budżetu Gminy Darłowo, informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Gminy Darłowo oraz 
informacji o przebiegu wykonania planu finansowego samorządowej instytucji kultury za pierwsze półrocze 
2021 roku stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu/ 
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Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IX.77.2019 Rady Gminy Darłowo z 
dnia 31 maja 2019 roku w sprawie wyznaczenia inkasentów do poboru podatków i opłat 
na terenie Gminy Darłowo. Druk Nr 2/2021XLI 

Ad. 13. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie zmiany uchwały Nr IX.77.2019 Rady Gminy Darłowo z dnia 
31 maja 2019 roku w sprawie wyznaczenia inkasentów do poboru podatków i opłat na terenie Gminy Darłowo 
stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że mieliśmy bardzo przykrą informację o nagłej śmierci naszego sołtysa 
pana Alfreda Cichockiego z miejscowości Kopań. W związku z powyższym i w związku z 
trwająca pandemią dokonaliśmy wyboru nowego sołtysa w miejscowości Kopań na zebraniu 
sołeckim, które odbyło się w miesiącu wrześniu. Sołtysem została pani Magdalena Orwat, 
czego gratulujemy serdecznie. Aby pani Magdalena mogła być inkasentem podatku od 
nieruchomości musi być wpisana także jako inkasent, w związku z tym proponujemy tą 
zmianę w punkcie 13 w wykazie inkasentów wpisując także panią Magdalenę Orwat to jest w 
Kopań.  
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie zmiany uchwały Nr IX.77.2019 Rady Gminy Darłowo z dnia 31 maja 2019 
roku w sprawie wyznaczenia inkasentów do poboru podatków i opłat na terenie Gminy Darłowo stanowi 
załącznik nr 26 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie zmiany uchwały Nr IX.77.2019 Rady Gminy Darłowo z dnia 31 maja 
2019 roku w sprawie wyznaczenia inkasentów do poboru podatków i opłat na terenie Gminy Darłowo stanowi 
załącznik nr 27 do niniejszego protokołu/  
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych.  
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Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
2 nieobecnych, 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr IX.77.2019 Rady Gminy Darłowo z dnia 
31 maja 2019 roku w sprawie wyznaczenia inkasentów do poboru podatków i opłat na 
terenie Gminy Darłowo. 

/Uchwała Nr XLI.409.2021 Rady Gminy Darłowo w sprawie zmiany uchwały Nr IX.77.2019 Rady Gminy 
Darłowo z dnia 31 maja 2019 roku w sprawie wyznaczenia inkasentów do poboru podatków i opłat na terenie 
Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, 
restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków.                    
Druk Nr 3/2021XLI 

Ad. 14. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i 
roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków stanowi załącznik nr 29 do niniejszego 
protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że druk numer 3 w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie 
w tym przypadku dla Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Podwyższenia Krzyża Św. w Słowinie. 
Kwota dotacji to 38 014,15 zł na dofinansowanie nakładów koniecznych na fumigację 
kościoła. Pan wójt przy tym zaznaczył, że cały koszt tego całego zabiegu wynosi 42 237,95 
zł. Czyli udział parafii tu to jest 4 223,80 zł.  
 
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 
budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  
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/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 
budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu/  
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
2 nieobecnych, 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, 
restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

/Uchwała Nr XLI.410.2021 Rady Gminy Darłowo w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, 
restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków stanowi załącznik nr 32 do 
niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, 
restauratorskie i roboty budowlane przy zbytku wpisanym do rejestru zabytków.                      
Druk Nr 4/2021XLI 

Ad. 15. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i 
roboty budowlane przy zbytku wpisanym do rejestru zabytków stanowi załącznik nr 33 do niniejszego 
protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że tym razem dotacja dotyczy Kościoła w Krupach. Pan wójt 
powiedział, że już wcześniej wspominał, że Ksiądz Andrzej Wróblewski podpisał już umowę 
z Urzędem Marszałkowskim gdzie uzyskał dotację 30 000 zł. Koszt całego opracowania 
wynosi 45 000 zł w związku z czym proponujemy udzielić kwotę dotacji w wysokości 15 000 
zł, aby móc opracowanie już dokończyć, aby w przyszłości przejść do prac już nad remontem 
tego kościoła, o którym także jest mowa w przyszłej uchwale, która zaraz będzie 
przedstawiana to jest Gminny Program opieki nad zabytkami. Kościół w Krupach jest 
unikatem na skalę europejską. Wójt zwrócił się do Rady Gminy Darłowo o przychylenie się 
do udzielenia tej dotacji.  
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Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 
budowlane przy zbytku wpisanym do rejestru zabytków stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 
budowlane przy zbytku wpisanym do rejestru zabytków stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu/  
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
2 nieobecnych, 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, 
restauratorskie i roboty budowlane przy zbytku wpisanym do rejestru zabytków. 

/Uchwała Nr XLI.411.2021 Rady Gminy Darłowo w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, 
restauratorskie i roboty budowlane przy zbytku wpisanym do rejestru zabytków stanowi załącznik nr 36 do 
niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego programu opieki nad zabytkami 
Gminy Darłowo na lata 2021-2025”. Druk Nr 5/2021XLI 

Ad. 16. 
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/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie przyjęcia „Gminnego programu opieki nad zabytkami Gminy 
Darłowo na lata 2021-2025” stanowi załącznik nr 37 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że projekt uchwały był omawiany przez panią Karolinę Wojciechowską 
na komisjach. Pan wójt powiedział, że jest to wymóg zgodnie z ustawa o ochronie zabytków, 
gdzie wójt gminy przedkłada radzie takie program na cztery lata. Wójt powiedział, że 
mieliśmy już taki program wcześniej uchwalony i jest to kontynuacja naszych zamierzeń 
dotyczących remontów zabytków. Mieliśmy odzwierciedlenie wcześniej, że dzięki temu 
programowi możemy udzielać dotacje na prace konserwatorskie. Pan wójt powiedział, że 
oczywiście Gminny Program Opieki nad zabytkami na lata 2021-2025 uzyskał wymaganą 
prawem opinię Zachodniopomorskiego Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków i podlega 
podjęciu w formie uchwały przez radę gminy. Pan wójt powiedział, że myśli, że każdy z nas 
się zapoznał z tym programem, który jest wspaniałą lekturą, gdzie jest całkowicie określony 
rys historyczny naszej gminy. Jest bardzo ciekawym tutaj przedstawieniem zabytków na 
terenie naszej gminy i jakie są potrzeby, żeby właśnie te zabytki zachować. Wójt także 
zachęcał każdego, kto ogląda dzisiejszą sesję do przeczytania Gminnego Programu Ochrony 
Zabytków a radnych prosi o podjęcie tej uchwały.  
 
 

Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, 
Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił 
pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie przyjęcia „Gminnego programu opieki nad zabytkami Gminy 
Darłowo na lata 2021-2025” stanowi załącznik nr 38 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie przyjęcia „Gminnego programu opieki nad zabytkami Gminy Darłowo na 
lata 2021-2025” stanowi załącznik nr 39 do niniejszego protokołu/  
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 12 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
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12 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
2 nieobecnych, 
1 obecny nie biorący udziału w głosowaniu (Radny Wiesław Moskwa) 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie przyjęcia „Gminnego programu opieki nad zabytkami 
Gminy Darłowo na lata 2021-2025”. 

/Uchwała Nr XLI.412.2021 Rady Gminy Darłowo w sprawie przyjęcia „Gminnego programu opieki nad 
zabytkami Gminy Darłowo na lata 2021-2025” stanowi załącznik nr 40 do niniejszego protokołu/ 
 
Radny pan Wiesław Moskwa powiedział, że dotyczy jego posesji.  
Pan wójt powiedział, że z tej dotacji mogą korzystać nie tylko parafie ale też osoby fizyczne.  
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo. Druk Nr 6/2021XLI 

Ad. 17. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 41 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że uchwała kiedyś była podjęta ale był drobny zapis, który musimy 
zmienić. Wcześniej było, że wyraża się zgodę po podziale działki nr 7/2 na sprzedaż. A tu w 
tej uchwale nie ma tego słowa „ po podziale”. Sprzedajemy całą działkę 7/2 o powierzchni 
2,12 ha w obrębie Kopań.   
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo stanowi załącznik nr 42 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo stanowi załącznik nr 43 do niniejszego protokołu/  
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Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
2 nieobecnych, 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo. 

/Uchwała Nr XLI.413.2021 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 44 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo. Druk Nr 7/2021XLI 

Ad. 18. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 45 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że druk nr 7 dotyczy sprzedaż działki 318/3 i 318/4 w obrębie 
ewidencyjnym Bobolin. W części działki przeznaczone są pod usługi turystyki a w części 
jako tereny rolne, łąki, nieużytki z zakazem zabudowy.  
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo stanowi załącznik nr 46 do niniejszego protokołu/  
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo stanowi załącznik nr 47 do niniejszego protokołu/  
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Radna Marzena Drzewucka Zastępca Przewodniczącego Komisji Uzdrowiskowej 
przedstawiła pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Uzdrowiskowej w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 48 do niniejszego protokołu/  
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
2 nieobecnych, 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo. 

/Uchwała Nr XLI.414.2021 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 49 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyznanie nieruchomości 
zamiennej w zamian za odszkodowanie. Druk Nr 8/2021XLI 

Ad. 19. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na przyznanie nieruchomości zamiennej w 
zamian za odszkodowanie stanowi załącznik nr 50 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że tym razem chodzi o zamianę gruntu w zamian za odszkodowanie za 
przejęte drogi w miejscowości Bobolin. Proponujemy tutaj działkę nr 318/1 o powierzchni 30 
arów o przeznaczeniu usługi turystyki w zamian za działki drogowe, które jesteśmy 
zobowiązani przejąć z godnie z decyzją podziałową też w obrębie Bobolin. No tu 
prawdopodobnie jeszcze w wyniku operatu zostaną wyceny sporządzone i gmina jeszcze 
dopłaci do przejęcia tych dróg.   
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Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na przyznanie nieruchomości zamiennej w zamian za 
odszkodowanie stanowi załącznik nr 51 do niniejszego protokołu/  
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na przyznanie nieruchomości zamiennej w zamian za 
odszkodowanie stanowi załącznik nr 52 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radna Marzena Drzewucka Zastępca Przewodniczącego Komisji Uzdrowiskowej 
przedstawiła pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Uzdrowiskowej w sprawie wyrażenia zgody na przyznanie nieruchomości zamiennej w zamian 
za odszkodowanie stanowi załącznik nr 53 do niniejszego protokołu/  
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
2 nieobecnych, 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na przyznanie nieruchomości zamiennej w 
zamian za odszkodowanie. 

/Uchwała Nr XLI.415.2021 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na przyznanie nieruchomości 
zamiennej w zamian za odszkodowanie stanowi załącznik nr 54 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 
Ad. 20. 
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Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo. Druk Nr 9/2021XLI 
 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 55 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że chodzi o dzierżawę dotychczasowemu dzierżawcy działki nr 91/4 w 
obrębie Słowino-Słowinko o powierzchni 4,5 ha na okres 5 lat.  
 
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały wraz z autopoprawką.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 56 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 57 do niniejszego protokołu/  
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
2 nieobecnych, 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo. 

/Uchwała Nr XLI.416.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 58 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
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Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 
Druk Nr 10/2021XLI 

Ad. 21. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 
stanowi załącznik nr 59 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że tym razem służebność dotyczy Energii-Operator  i jest to na 
działkach w obrębie ewidencyjnym Rusko działki nr 98/7 i 98/9. Chodzi o rozbudowę sieci 
energetycznej, zamierzeń projektowych.  
 
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik nr 
60 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Wiesław Moskwa Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej  przedstawił 
pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Rewizyjnej w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik 
nr 61 do niniejszego protokołu/  
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 12 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
12 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
2 nieobecnych, 
1 obecny radny nie brał udziału w głosowaniu (radny Henryk Ignatwoicz) 
podjęła
 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 
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/Uchwała Nr XLI.417.2021 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
przesyłu stanowi załącznik nr 62 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 
Druk Nr 11/2021XLI 

Ad. 22. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 
stanowi załącznik nr 63 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że tym razem także jest wniosek Energii-Operator i dotyczy to 
projektowanych urządzeń elektroenergetycznych tym razem w Bukowie Morskim i jest to 
działka nr 47/40. 
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik nr 
64 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik 
nr 65 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radna Marzena Drzewucka Zastępca Przewodniczącego Komisji Uzdrowiskowej 
przedstawiła pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Uzdrowiskowej w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi 
załącznik nr 66 do niniejszego protokołu/  
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych.  
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Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
2 nieobecnych, 
podjęła
 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 

/Uchwała Nr XLI.418.2021 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
przesyłu stanowi załącznik nr 67 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 
Druk Nr 12/2021XLI 

Ad. 23. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 
stanowi załącznik nr 68 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że tym razem chodzi o projektowaną sieć światłowodową. Służebność 
na rzecz firmy Asta-Net S. A. Służebność w obrębie Słowino-Słowinko na działkach nr 
422/5, 365/3 i 551. 
 
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik nr 
69 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik 
nr 70 do niniejszego protokołu/  
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
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Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
2 nieobecnych, 
podjęła
 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 

/Uchwała Nr XLI.419.2021 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
przesyłu stanowi załącznik nr 71 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 
Druk Nr 13/2021XLI 

 Ad. 24. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 
stanowi załącznik nr 72 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że to jest bardzo analogiczna uchwała także na rzecz firmy Asta Net. 
tym razem działka w Jeżyczkach i to jest działka nr 49. 
 
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik nr 
73 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik 
nr 74 do niniejszego protokołu/  
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Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
2 nieobecnych, 
podjęła
 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 

/Uchwała Nr XLI.420.2021 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
przesyłu stanowi załącznik nr 75 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 
Druk Nr 14/2021XLI 

Ad. 25. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 
stanowi załącznik nr 76 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że uchwała dotyczy także ustanowienia służebności przesyłu na rzecz 
firmy Asta Net na działkach nr 215/10 obręb ewidencyjny Gleźnowo, nr 215/12 obręb 
ewidencyjny Gleźnowo, nr 495 i 260/2 obręb Wiekowice.  
 
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik nr 
77 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  
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/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik 
nr 78 do niniejszego protokołu/  
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
2 nieobecnych, 
podjęła
 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 

/Uchwała Nr XLI.421.2021 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
przesyłu stanowi załącznik nr 79 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 
Druk Nr 15/2021XLI 

Ad. 26. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 
stanowi załącznik nr 80 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że druk nr 15 oczywiście jest na wniosek Energa-Operator i dotyczy 
także określenia służebności na działkach 5/2 i 7/3 w obrębie ewidencyjnym Wicie.  
 
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik nr 
81 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię 
dotyczącą projektu uchwały.  
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/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik 
nr 82 do niniejszego protokołu/  
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
2 nieobecnych, 
podjęła
 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 

/Uchwała Nr XLI.422.2021 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
przesyłu stanowi załącznik nr 83 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 
Druk Nr 16/2021XLI 

Ad. 27. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 
stanowi załącznik nr 84 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że też żadna nowość dla Energa-Operator, czyli widzimy jak sieci 
energetyczne rozwijają się na naszym terenie. Tym razem służebność ma dotyczyć obrębu 
Porzecze, działek nr 316/3, 319 i 320/14. 
 
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik nr 
85 do niniejszego protokołu/  
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Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik 
nr 86 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radna Marzena Drzewucka Zastępca Przewodniczącego Komisji Uzdrowiskowej 
przedstawiła pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Uzdrowiskowej w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi 
załącznik nr 87 do niniejszego protokołu/  
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
2 nieobecnych, 
podjęła
 

 uchwałę w sprawie. 

/Uchwała Nr XLI.423.2021 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
przesyłu stanowi załącznik nr 88 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej. Druk Nr 
17/2021XLI 

Ad. 28. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej stanowi załącznik nr 89 
do niniejszego protokołu/ 
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Pan wójt powiedział, że projekt dotyczy nadania przepięknej nazwy ulica Lazurowa działce nr 
23/7 i to jest działka w Wiciu i jest to działka drogowa.  
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej stanowi załącznik nr 90 do niniejszego 
protokołu/  
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej stanowi załącznik nr 91 do 
niniejszego protokołu/  
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
2 nieobecnych, 
podjęła
 

 uchwałę w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej. 

/Uchwała Nr XLI.424.2021 Rady Gminy Darłowo w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej stanowi 
załącznik nr 92 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Darłowo nr 
XXVI.294.2020 z dnia 18 listopada 2020 roku w sprawie wyboru metody ustalenia 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty, w 
zakresie ustalenia nowych stawek opłat za pojemniki i worki o określonej pojemności 
dla nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady 
komunalne. Druk Nr 18/2021XLI 

Ad. 29. 
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/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Darłowo nr XXVI.294.2020 z 
dnia 18 listopada 2020 roku w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty, w zakresie ustalenia nowych stawek opłat za pojemniki i worki o 
określonej pojemności dla nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady 
komunalne stanowi załącznik nr 93 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że ta uchwała nie dotyczy osób fizycznych zamieszkujących na terenie 
gminy Darłowo. Są to zwiększenia stawki za pojemniki, które tu są od prowadzonej 
działalności. Ustawa, która wcześniejsza obniżyła nam stawki, które mieliśmy uchwalone 
wyższe za pojemniki. Dalej w ustawie znalazły się stawki maksymalne więc musieliśmy za 
pojemniki obniżyć. W związku z czym nowelizacja ustawy, która 23 września urealniła 
stawki za pojemniki. My podnosimy tutaj od działalności za te pojemniki stawki urealniając 
je w systemie. Pan wójt powiedział, że nie ukrywa, że tu chce uniknąć podwyżek śmieci dla 
mieszkańców, dlatego tutaj w jakiś sposób działamy, żeby uszczelnić ten system. Ośrodki 
wczasowe i sanatoryjne zostają na systemie od wody. Działalność gospodarcza ma urealnione 
stawki, które już kiedyś były podobne przed obniżką, którą zmieniła ustawa, także ona 
podnosi stawki za pojemniki do poziomu, który był wcześniej także w uchwałach rady gminy.  
 
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Darłowo nr XXVI.294.2020 z dnia 18 
listopada 2020 roku w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 
ustalenia stawki tej opłaty, w zakresie ustalenia nowych stawek opłat za pojemniki i worki o określonej 
pojemności dla nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne stanowi 
załącznik nr 94 do niniejszego protokołu/  
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Darłowo nr XXVI.294.2020 z dnia 18 
listopada 2020 roku w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 
ustalenia stawki tej opłaty, w zakresie ustalenia nowych stawek opłat za pojemniki i worki o określonej 
pojemności dla nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne stanowi 
załącznik nr 95 do niniejszego protokołu/  
 
Radna Marzena Drzewucka Zastępca Przewodniczącego Komisji Uzdrowiskowej 
przedstawiła pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Uzdrowiskowej w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Darłowo nr XXVI.294.2020 z dnia 18 
listopada 2020 roku w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 
ustalenia stawki tej opłaty, w zakresie ustalenia nowych stawek opłat za pojemniki i worki o określonej 
pojemności dla nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne stanowi 
załącznik nr 96 do niniejszego protokołu/  
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Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
2 nieobecnych, 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Darłowo nr XXVI.294.2020 z 
dnia 18 listopada 2020 roku w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty, w zakresie 
ustalenia nowych stawek opłat za pojemniki i worki o określonej pojemności dla 
nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne. 

/Uchwała Nr XLI.425.2021 Rady Gminy Darłowo w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Darłowo nr 
XXVI.294.2020 z dnia 18 listopada 2020 roku w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty, w zakresie ustalenia nowych stawek opłat za pojemniki 
i worki o określonej pojemności dla nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady 
komunalne stanowi załącznik nr 97 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości, zwolnień 
od tego podatku oraz poboru podatku w drodze inkasa. Druk Nr 19/2021XLI 

Ad. 30. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości, zwolnień od tego 
podatku oraz poboru podatku w drodze inkasa stanowi załącznik nr 98 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że nie podjęlibyśmy tej uchwały, gdyby nie pewne obniżki, które 
chcemy zastosować względem maksymalnych stawek, które zostały podane w rozporządzeniu 
o podatkach i opłatach lokalnych. Pan wójt powiedział, że nie ukrywa, że w tamtym roku nie 
podwyższaliśmy podatków i były one na starym poziomie. W tym roku musimy dostosować 
regulacje gdyż koszty, które ponosi też gmina no sami widzimy, że tez rosną. Pan wójt 
powiedział po krótce jakie będą stawki za podatek: 
1) od gruntów: 
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a) związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej, bez względu na sposób 
zakwalifikowania w ewidencji gruntów i budynków 0,95 zł od 1 m2 powierzchni, a stawka 
maksymalna wynosi 1,03 zł.  

b) pod wodami powierzchniowymi czyli pod jeziorami stosujemy stawkę maksymalną 517 
zł, gdyż u nas nikt nie jest płatnikiem tego podatku.  

c) pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności pożytku 
publicznego przez organizowanie pożytku publicznego 0,50 zł od 1 m2 a stawka 
maksymalna wynosi 0,54 zł w rozporządzeniu. 

d) niezabudowanych objętych obszarem rewitalizacji tutaj mamy stawkę 3,40 zł od 1 m2 i u 
nas ten podatek na dzień dzisiejszy nie występuje.  

2) od budynków lub ich części: 
a) mieszkalnych 0,80 zł od 1 m2 powierzchni użytkowej a maksymalna stawka w 

rozporządzeniu wynosi 0,89 zł od 1 m2, 
b) w związku z prowadzeniem działalności gospodarczej oraz od budynków mieszkalnych 

lub ich części zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej propozycję mamy w 
uchwale 24,00 zł od 1 m2 powierzchni użytkowej a w rozporządzeniu maksymalna stawka 
jest 25,74 zł,   

c) zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie obrotu kwalifikowanym 
materiałem siewnym 12,04 zł od 1 m2 i jest to następna maksymalna stawka, gdyż nie 
mamy takich płatników tego podatku, 

d) związanych z udzielaniem świadczeń zdrowotnych w rozumieniu przepisów o 
działalności leczniczej, zajętych przez podmioty udzielające tych świadczeń 5,25 zł od 1 
m2 powierzchni użytkowej i tu stosujemy stawkę maksymalną.  

e) pozostałych w tych zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności pożytku 
publicznego przez organizacje pożytku publicznego 7,50 zł od 1 m2 powierzchni 
użytkowej. Maksymalna stawka wynosi 8,68 zł.  

f) budynków letniskowych stawka maksymalna jest taka sama jak w poprzednim roku 8,68 
zł a my zastosujemy stawkę 8,30 zł od 1 m2 powierzchni użytkowej rocznie.  

3) od budowli 2% ich wartości i jest to niezmienna stawka.  
Pan wójt powiedział, że ponadto w uchwale są zwolnienia od podatku od nieruchomości, 
które są takie same jak były podjęte rok temu, które były przedstawione na komisji. Za 
czynności inkasa inkasent otrzymuje wynagrodzenie w wysokości 8% od zainkasowanych 
kwot. To jest na tym samym poziomie jak było w poprzednich latach.  
 
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości, zwolnień od tego podatku oraz 
poboru podatku w drodze inkasa stanowi załącznik nr 99 do niniejszego protokołu/  
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Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości, zwolnień od tego podatku 
oraz poboru podatku w drodze inkasa stanowi załącznik nr 100 do niniejszego protokołu/  
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
2 nieobecnych, 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości, zwolnień od 
tego podatku oraz poboru podatku w drodze inkasa. 

/Uchwała Nr XLI.426.2021 Rady Gminy Darłowo w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości, 
zwolnień od tego podatku oraz poboru podatku w drodze inkasa stanowi załącznik nr 101 do niniejszego 
protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII.242.2016 Rady Gminy 
Darłowo z dnia 16 listopada 2016 roku w sprawie opłaty targowej. Druk Nr 20/2021XLI 

Ad. 31. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII.242.2016 Rady Gminy Darłowo z 
dnia 16 listopada 2016 roku w sprawie opłaty targowej stanowi załącznik nr 102 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że uchwała dotyczy ustalenia maksymalnej stawki dla zajmujących 
powyżej 20 m2.  Mamy 2  zł za każdy 1  m2 nie więcej niż maksymalna stawka określona w 
rozporządzeniu i to jest 852,75 zł.  
 
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
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/Opinia Komisji Budżetu w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII.242.2016 Rady Gminy Darłowo z dnia 16 
listopada 2016 roku w sprawie opłaty targowej stanowi załącznik nr 103 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII.242.2016 Rady Gminy Darłowo z dnia 16 
listopada 2016 roku w sprawie opłaty targowej stanowi załącznik nr 104 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radna Marzena Drzewucka Zastępca Przewodniczącego Komisji Uzdrowiskowej 
przedstawiła pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Uzdrowiskowej w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII.242.2016 Rady Gminy Darłowo z dnia 
16 listopada 2016 roku w sprawie opłaty targowej stanowi załącznik nr 105 do niniejszego protokołu/  
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
2 nieobecnych, 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII.242.2016 Rady Gminy Darłowo z 
dnia 16 listopada 2016 roku w sprawie opłaty targowej. 

/Uchwała Nr XLI.427.2021 Rady Gminy Darłowo w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII.242.2016 Rady Gminy 
Darłowo z dnia 16 listopada 2016 roku w sprawie opłaty targowej stanowi załącznik nr 106 do niniejszego 
protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
Ad. 32. 
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Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII.324.2021 Rady Gminy 
Darłowo z dnia 16 lutego 2021 roku w sprawie uchwalenia opłaty uzdrowiskowej.                       
Druk Nr 21/2021XLI 
 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII.324.2021 Rady Gminy Darłowo z 
dnia 16 lutego 2021 roku w sprawie uchwalenia opłaty uzdrowiskowej stanowi załącznik nr 107 do niniejszego 
protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że nie zmieniamy kwoty opłaty uzdrowiskowej na przyszły rok, 
aczkolwiek w tej uchwale dopisujemy nowych inkasentów od pozycji numer 278 do 293. W 
załączniku do niniejszej uchwały są podani nowi inkasenci.  
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII.324.2021 Rady Gminy Darłowo z dnia 16 
lutego 2021 roku w sprawie uchwalenia opłaty uzdrowiskowej stanowi załącznik nr 108 do niniejszego 
protokołu/  
 
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII.324.2021 Rady Gminy Darłowo z dnia 16 
lutego 2021 roku w sprawie uchwalenia opłaty uzdrowiskowej stanowi załącznik nr 109 do niniejszego 
protokołu/  
 
 
Radna Marzena Drzewucka Zastępca Przewodniczącego Komisji Uzdrowiskowej 
przedstawiła pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Uzdrowiskowej w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII.324.2021 Rady Gminy Darłowo z dnia 
16 lutego 2021 roku w sprawie uchwalenia opłaty uzdrowiskowej stanowi załącznik nr 110 do niniejszego 
protokołu/  
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
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0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
2 nieobecnych, 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII.324.2021 Rady Gminy Darłowo z 
dnia 16 lutego 2021 roku w sprawie uchwalenia opłaty uzdrowiskowej. 

/Uchwała Nr XLI.428.2021 Rady Gminy Darłowo w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII.324.2021 Rady Gminy 
Darłowo z dnia 16 lutego 2021 roku w sprawie uchwalenia opłaty uzdrowiskowej stanowi załącznik nr 111 do 
niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono. 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII.325.2021 Rady Gminy 
Darłowo z dnia 16 lutego 2021 roku w sprawie uchwalenia opłaty miejscowej.                               
Druk Nr 22/2021XLI 

Ad. 33. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII.325.2021 Rady Gminy Darłowo z 
dnia 16 lutego 2021 roku w sprawie uchwalenia opłaty miejscowej stanowi załącznik nr 112 do niniejszego 
protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że opłaty miejscowej także nie zmieniamy, jest ona w gminie Darłowo 
na poziomie 2 zł. Dopisujemy nowych inkasentów od pozycji numer 161 do 171, którzy będą 
zbierali tą opłatę na terenie Sołectwa przede wszystkim Wicie i sołectwa Kopań.  
 
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII.325.2021 Rady Gminy Darłowo z dnia 16 
lutego 2021 roku w sprawie uchwalenia opłaty miejscowej stanowi załącznik nr 113 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII.325.2021 Rady Gminy Darłowo z dnia 16 
lutego 2021 roku w sprawie uchwalenia opłaty miejscowej stanowi załącznik nr 114 do niniejszego protokołu/  
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
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Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
2 nieobecnych, 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII.325.2021 Rady Gminy Darłowo z 
dnia 16 lutego 2021 roku w sprawie uchwalenia opłaty miejscowej. 

/Uchwała Nr XLI.429.2021 Rady Gminy Darłowo w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII.325.2021 Rady Gminy 
Darłowo z dnia 16 lutego 2021 roku w sprawie uchwalenia opłaty miejscowej stanowi załącznik nr 115 do 
niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako 
podstawa obliczania podatku rolnego na obszarze Gminy Darłowo w 2022 roku.                           
Druk Nr 23/2021XLI 

Ad. 34. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako 
podstawa obliczania podatku rolnego na obszarze Gminy Darłowo w 2022 roku stanowi załącznik nr 116 do 
niniejszego protokołu/ 
 
/Pozytywna opinia Zarządu Zachodniopomorskiej Izby Rolniczej w Szczecinie z dnia 26 października 2021 roku  
do projektu uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa obliczania 
podatku rolnego na obszarze Gminy Darłowo w 2022 roku stanowi załącznik nr 117 do niniejszego protokołu/ 
 
/Pozytywna opinia Przedstawicieli Rady Powiatowej Zachodniopomorskiej Izby Rolniczej Powiatu Sławno z 
terenu Gminy Darłowo z dnia 26 października 2021 roku do projektu uchwały w sprawie obniżenia średniej 
ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku rolnego na obszarze Gminy Darłowo w 2022 
roku stanowi załącznik nr 118 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że obniżamy średnią cenę skupu żyta, która jest podana corocznie przez 
komunikat Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego w Dzienniku Urzędowym 
Rzeczpospolitej Polskiej i ona jest tam podana w kwocie 61,48 zł za 1 q. My obniżamy ją do 
kwoty 58 zł. W związku z tym kwota podatku rolnego w przyszłym roku od 1 ha żyta 
przeliczeniowego dla osób prowadzących gospodarstwo rolne będzie wynosiła 145 zł.   
 
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
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/Opinia Komisji Budżetu w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa obliczania 
podatku rolnego na obszarze Gminy Darłowo w 2022 roku stanowi załącznik nr 119 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa 
obliczania podatku rolnego na obszarze Gminy Darłowo w 2022 roku stanowi załącznik nr 120 do niniejszego 
protokołu/  
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
2 nieobecnych, 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako 
podstawa obliczania podatku rolnego na obszarze Gminy Darłowo w 2022 roku. 

/Uchwała Nr XLI.430.2021 Rady Gminy Darłowo w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej 
jako podstawa obliczania podatku rolnego na obszarze Gminy Darłowo w 2022 roku stanowi załącznik nr 121 
do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo. Druk Nr 24/2021XLI 

Ad. 35. 

 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 122 do niniejszego protokołu/ 
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Pan wójt powiedział, że dotyczy to wydzierżawienia części działki nr 2/18 o powierzchni 
prawie pół hektara położonej w obrębie ewidencyjnym Wicie. Kontynuacja dzierżawy na 
okres 2 lat. Celem dzierżawy jest stworzenie parku linowego.  
 
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 123 do niniejszego protokołu/  
 
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 124 do niniejszego protokołu/  
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
2 nieobecnych, 
podjęła

 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo. 

/Uchwała Nr XLI.431.2021 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 125 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
Ad. 36. 
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Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2021 rok.                          
Druk Nr 25/2021XLI 
 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2021 rok stanowi 
załącznik nr 126 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że są to drobne zmiany typu głównie kwalifikacji budżetowej i tu 
miedzy innymi z przeznaczeniem na właściwe paragrafy w związku ze zmianą klasyfikacji 
budżetowej. Zmiana dotyczy środków z Rządowego Programu Inwestycji Lokalnych które 
otrzymaliśmy na budowę sali gimnastycznej na zadanie budowa Sali gimnastycznej w 
Dąbkach. Dotyczy także środków otrzymanych na przeciwdziałanie covid-19 na dowóz osób 
mających trudności z dotarciem na szczepienia przeciw covid-19.  
Zwiększamy także dochody o kwotę 10 000 zł ze środków jakie dostaliśmy na zakup nagród 
w loterii, którą zorganizowaliśmy w konkursie.  
Także zwiększamy wydatki właśnie o te 10 000 zł na ten konkurs.  
Dokonujemy także przeniesienia wydatków z przeznaczeniem na:  
- dotację dla OSP Krupy 3 000 zł, Kowalewice 500 zł, i na zakup sprzętu pożarowego 3 500 
zł.  
- w ramach planu finansowego GOPS z zasiłków okresowych na rodziny zastępcze 
przenoszone jest 17 894,95 zł.  
Także są zmiany w funduszu sołeckim sołectwa Wiekowo z integracji mieszkańców na 
wykonanie modernizacji drogi przy bloku 6 A na kwotę 1 387,34 zł.   
 
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2021 rok stanowi załącznik nr 127 do 
niniejszego protokołu/  
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
2 nieobecnych, 
podjęła
 

 uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2021 rok. 
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/Uchwała Nr XLI.432.2021 Rady Gminy Darłowo w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2021 rok 
stanowi załącznik nr 128 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Wolne wnioski i zapytania. 
Ad. 37.  

 
Pan przewodniczący zapytał czy ktoś  Państwa chciałby zabrać głos w tym punkcie? 

Nikt głosu nie zabrał.  
Na tym punkt zakończono.  
 

Zakończenie sesji. 
Ad. 38.  

Wobec wyczerpania tematyki ustalonego porządku obrad XLI Sesji Rady Gminy 
Darłowo VIII kadencji – Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo 
zamknął obrady o godzinie 1101 w dniu 29 października 2021 roku. 

 

   
Obradom przewodniczył: 

       Przewodniczący Rady Gminy Darłowo 
 
       Grzegorz Hejno 

Protokół sporządziła: 


